
Protokół Nr 14/06 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

w dniu 11.października 2006r. 
Obecni według załączonej listy. Rozpoczęto o godzinie 17.00 

Ad 1 Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący komisji - powiedział, że na podstawie listy obecności stwierdza 
brak quorum, na 12 członków komisji obecnych jest 4 a więc komisja nie może 
obradować nie jest to więc posiedzenie a spotkanie radnych. 

Przebieg spotkania był następujący: 
Burmistrz Miasta - powiedział, że obecny jest prezes Zakładu Składowania Odpadów 
Pan Łobaczewski a więc prosi, aby obecnym radnym przedstawił informację o wysypisku. 
Prezes Łobaczewski - poinformował, jak doszło do finalizacji pewnych rzeczy. 
Jeden ze wspólników przestał przyjeżdżać na Zgromadzenie Wspólników. 
Wszystko jest do sprawdzenia w teczce wspólników. Posiedzenie było w grudniu 2005r, 
następnie było zwoływane , co miesiąc Ostatnio zwołano w dniu 30 czerwca i Zgromadzenie 
i od razu postanowiono zmienić umowę spółki, musiał zjawić się wspólnik. 
Przyjechał, głosował przeciwko zmianie umowy spółki. Zmiana umowy spółki weszła 
w życie z dniem 11 sierpnia 2006r. 
Obecnie decydują udziały a nie głosy za uchwałą. 
Zgromadzenia Wspólników odbywają się normalnie, nadal przy stałej nieobecności jednego 
ze wspólników. Burmistrz Strzałkowski nie był tylko jeden raz , gdyż chorował. 
Po 30 czerwca 2006r.dowiedział się, że Karlino chce likwidacji wysypiska. 
Wojewoda Zachodniopomorski wydal pozwolenie zintegrowane w dniu 28 sierpnia 2006 r. 
Procedura została otwarta w dniu 11 lipca 2006r. W dniu dzisiejszym był w Ochronie 
Środowiska i nikt nie złożył protestu. Upłynął miesięczny termin. Są w tym pozwoleniu 
tylko drobne poprawki. Nie przewiduje tu żadnych problemów. 
Akceptował założenia do projektu, pokazał wszystkie dane pani Piecuch. 
Wkład własny wynosi: 
- Miasto BIAŁOGARD    - 900 tysięcy zł, 
- Miasto i Gmina Karlino - 370 tysięcy zł, 
- Gmina Karlino - 350 tysięcy zł. 
Zakład Składowania inwestuje 400 tysięcy zł, pieniądze są na koncie. 
Burmistrz Karlina najpóźniej do dnia 25 października 2006r. ma czas na wydanie decyzji. 
Według prawników nie ma podstaw do wydania negatywnej decyzji. 
W kwietniu powinny ruszyć roboty.  
Firma osiąga dobre wyniki, zaistniałe inne okoliczności, zmieniono kierunki sprzedaży. 
Ciężki sprzęt pozwolił na niewykonywanie tych robót z pełną z pełną akceptacją Walnego 
Zgromadzenia. 
Zawarł układ z załogą: gdy wzrośnie sprzedaż, połowa zysku zostanie przeznaczona 
na podwyżki płac. Załoga w przeciągu dwóch lat ma podwojone pobory, w pracy jest 
wspaniała atmosfera. 
Dogadał się też ze zbieraczami śmieci. Pod względem prawnym uważa, że wszystko jest 
w porządku, dlaczego Karlino chce likwidować wysypisko nie wie, mieszkańcy Karlina 
nie chcą likwidacji.  
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Dokumentacja jest w porządku, pieniądze także są.  
Kołobrzeg wykłada 1 milion zł, Zakład Składowania 400 tysięcy zł. 
Mieszkaniec Białogardu płaci 3,44 zł. 
Jeżeli, Krzywopłoty znikną nie będzie konkurencji, będą wyższe ceny.  
Powiedział, że po roku czasu, chodząc po Zakładzie Składowania zaczął mieć wątpliwości,  
co do ilości składanych śmieci, co do sprawozdawczości. 
Według sprawozdawczości - 140 tysięcy ton. W 2006 r. zrobiono obliczenia zaraz po zimie. 
Przedstawił to wspólnikom. Wspólnicy polecili, aby w ramach projektu zrobić 
inwentaryzację. Inwentaryzację zakończono w dniu 21 sierpnia 2006r, która wykazała  
80 tysięcy ton. Wcześniej przyjmowano w m3, obecnie w tonach.  
Docelowo- 160.600 ton. Śmieci można jeszcze składować 8 lat.  
Ważny jest poziom odzysku - 15 % w przyszłym roku. Zakład poszedł w kierunku 
efektywności. 
Nauczony doświadczeniem w tym całym projekcie zrobił podwójne zabezpieczenie własnego 
finansowania. Zgłosił wspólnikom, ile potrzeba pieniędzy i te pieniądze ma.  
Półtora miliona zł załatwi sam, weźmie pożyczkę.  
Na dzisiaj Zakład Składowania warty jest 120 tysięcy zł. 
Przewodniczący Żurawski - powiedział, że z tego wynika, że do wykorzystania jest 52,3%. 
Prezes przedstawił, że formalności są prawie załatwione, są prowadzone kontrole.  
Prosi o wyjaśnienie 15%, chodzi o zbiórkę odpadów. 
Prezes Łobaczewski - za rok musi osiągnąć taki wynik: przyjąć 10 tysięcy ton a sprzedać 
1.500 ton. 
Jest dokumentacja, jeśli w spółkę wejdzie Kołobrzeg. Oni maja odzysk 80% masy 
zdegradowanej. Kołobrzeg ma kompostownię i odzyskiem może się podzielić na dzisiaj 
mają prawie 30% odzysku. Już powinny ruszyć inwestycje. 
Prace ziemne na prawie 1,5 miliona zł musi wykonać sam, w międzyczasie może wykonać 
rekultywację. Wydał niepotrzebnie 50 tysięcy zł, ponieważ ktoś go poganiał i napuszczał 
wszystkie kontrole. Od 13 stycznia 2006r. w żadnej prasie nie było informacji na temat 
składowiska. 
Radny Tadeusz Szwed - powiat praktyczne traci prestiż. My mamy swoje gminne 
wysypisko, ono jest potrzebne. Kilka osób jest zatrudnionych i ma pracę.  
Będąc na szkoleniu wraz z Panią Piecuch, zapytał bardzo kompetentnego Pana o nasze 
wysypisko. Ten Pan miał wszystkie dane, z których wynikało, że nasze wysypisko spełnia 
wszystkie normy. Powiedział nam: trzymajcie rękę na pulsie, bo chcą wysypisko zamknąć.  
Radny Jan Borkowski - powiedział, niech pan Burmistrz powie konkretnie, o co tu chodzi. 
Burmistrz Miasta — powiedział, że na początku kadencji były próby wożenia do Sianowa 
na wysypisko. Dyktando było jasne. Pan Tadeusz bardzo łatwo wyartykułował bardzo jasno  
o co tu chodzi. Powiem wprost Petra-Novą zajmowało się Centralne Biuro Śledcze.  
Radny Jan Borkowski - powiedział, to niech Pan konkretnie powie do kiedy i ile potrzeba 
środków finansowych. 
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Bunnistrza Miasta - powiedział, że około kilkunastu milionów zł, wysypisko może działać 
jeszcze 20 lat. W najgorszym wypadku będzie potrzebne poręczenie. Rozmowy prowadzone 
są ze wszystkimi, żeby był wariant awaryjny. Firma jest pod opieka prawną, nie wystąpiły 
uchybienia. Natomiast, co do sesji nadzwyczajnej to ma jasny ukierunkowany pogląd. 
Radny Józef Leszczyk - powiedział że będąc na spotkaniu Pan Misko Radnym powiedział, 
że wysypisko będzie zamknięte i zawiśnie kłódka. On ma tam za cel Strefę Ekonomiczną. 

Spotkanie zakończono o godzinie 18.20. 
Protokółowała: D.H.-Sz. Przewodniczący komisji: 

Bogdan Żurawski 
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